
 
 
Zápis z jednání Komise Rady HMP pro udělování grantů v oblasti sportu a tělovýchovy 
dne 28.6.2012 

  
 

Přítomni:  
Předsedkyně: JUDr. Helena Chudomelová 
Členové: JUDr. Monika Krobová Hášová, Mgr. Ondřej Lněnička, Mgr. Petr Bříza,  
Ing. Jiří Nouza, Ing. František Beneš  
Tajemnice: Mgr. Romana Beková 
Omluveni: Andrea Vlásenková, Petr Dolínek, Ing. Antonín Weinert, CSc. 
 
Program jednání:  
Projednání návrhu znění Celoměstských programů podpory sportu a tělovýchovy v hl. m. 
Praze na rok 2013 
 
1/ Předsedkyně Komise zahájila jednání v 15:10 a seznámila přítomné s programem jednání. 

Členové Komise obdrželi pracovní návrh grantů pro oblast sporu na rok 2013: 
I. Provoz sportovních areálů (podprogram I/1, I/2, I/3) 
II. Rekonstrukce sportovišť (podprogram II/1, II/2, II/3)  
III. Technologické zkvalitnění plaveckých bazénů a zimních stadionů (podprogram III/1, III/2) 
IV. Rozvojové programy pražských sportovních svazů 
V. Sportovní akce celopražského, celostátního a mezinárodního významu se zaměřením 

především na děti a mládež konané v hl. m. Praze  
VI. Sport handicapovaných (podprogram VI/1, VI/2, VI/3) 
VII. Sportovně zdravotní projekty pro seniory 
 
2/ JUDr.Chudomelová zahájila diskuzi o grantových programech a upozornila na jednání 

probíhající na téma rozdělení financí dle novely zák. č. 202/1990 Sb. o loteriích a jiných 
podobných hrách do oblasti sportu na půdě politických klubů. 

 
JUDr. Krobová  Hášová navrhuje grantovou podporu směřovat i na dospělé, předsedkyně 
Komise odpověděla, že zaměření na děti a mládež je pouze u programů na akce, příspěvek 
na nájem a soustředění, ostatní programy na provoz, rekonstrukce a technologická zařízení 
takové omezení nemají. JUDr. Krobová Hášová navrhuje zorganizovat projekt „Plavání 
veřejnosti“. 
Mgr. Bříza uvedl včlenění programu „Rozvojové projekty pražských sportovních svazů“ do 
grantového řízení, které bylo provedeno v zájmu transparentnosti přidělování financí 
sportovním svazům.  
Mgr. Lněnička nesouhlasí s navrženým programem „rozvojové projekty“, nesouhlasí s tím, 
aby byl program určen sportovním svazům, navrhuje financovat rovnou jednotlivé kluby. 
Rovněž Mgr. Lněnička nesouhlasí s procesem schvalování projektů cestou - Komise RHMP 
pro sport – radní pro sport – Komise RHMP pro udělování grantů v oblasti sportu a navrhuje, 
aby projekty byly nejprve posuzovány grantovou komisí.  
JUDr. Krobová Hášová také nesouhlasí s určením programu „rozvojové projekty“ pouze pro 
svazy, navrhuje také umožnit žádat v tomto programu jednotlivým subjektům. 



Mgr. Bříza obhajoval program „rozvojové projekty“, s tím, že svaz je ideovým nositelem 
rozvoje daného sportu v Praze, projekt sice vypracuje svaz, ale finance by mohly jít rovnou 
klubům. Mgr. Bříza navrhuje pojmout program „rozvojové projekty“ jako tříletý. 
Předsedkyně Komise souhlasí s tím, aby „rozvojové projekty“ vypracovaly pražské sportovní 
svazy, ale aby finance šly adresně, nikoliv na svazy. 
Ten samý názor zastává i Ing. Beneš, který členy Komise vyzval k dohodě. 
Mgr. Lněnička navrhuje pověřit členy Komise patronací nad jednotlivými sporty, členové 
Komise by byli gestory daného sportu a seznamovali by se se všemi žádostmi za daný sport. 
JUDr. Krobová  Hášová souhlasí s myšlenkou gestorů. 
Mgr. Lněnička předložil členům Komise pozměněnou prezentaci „Loterijní peníze“, kterou 
členové obdrželi před jednáním elektronicky. Do materiálu Mgr. Lněnička zapracoval své 
návrhy a připomínky. Materiál zůstává přítomným členům k dispozici a Mgr. Lněnička navrhl, 
že jej pošle elektronicky všem členům Komise. 
Členové Komise se shodují na potřebnosti technologických auditů sportovních zařízení, není 
zatím zřejmé, zda budou vyžadovány od sportovních subjektů, či zda budou zadány jiným 
způsobem. 
 
Závěr jednání: 
Předsedkyně Chudomelová konstatovala, že členové Komise mají rozdílné názoy na nově 
zařazený program „Rozvojové projekty pražských sportovních svazů“, pracovní návrh 
programů podpory sportu na rok 2013 nemůže být odsouhlasen. Nepanuje shoda ani 
ohledně procentuálního rozdělení finančních prostředků mezi jednotlivé navržené programy.  
S ostatními programy kromě „rozvojových projektů“ členové Komise souhlasí, pořadí a 
podrobnosti budou ještě domluveny. 
 
6/ Příští jednání Komise se uskuteční 23.7.2012 od 15 hod v místnosti č. 349, 3. patro, 
Mariánské nám. 2, Praha 1. Na programu bude jednání o konečné verzi Celoměstských 
programů podpory sportu a tělovýchovy na rok 2013. 
 
Předsedkyně Komise ukončila jednání v 16.50 hod. 
 
V Praze dne 28.6.2012 
 
 
JUDr. Helena Chudomelová 
předsedkyně komise 
 
 
 
 
Zapsala 
Mgr. Romana Beková 
tajemnice komise 

 


